
  Oroszlány Város Önkormányzata 

  Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága, 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága, 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága és 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

 

6/2017. EB ülés 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: A Pénzügyi Bizottság, a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, 

a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság és az Egészségügyi és 

Szociális Bizottság 2017. augusztus 29-ei együttes üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Pénzügyi Bizottság: Papp Péter elnök, Metzger Gyula, Dr. Mátics István, 

Gyuga Mihály, Elekes László, Sólyom Jöran, Székely Antal, Túri 

Bernadett bizottsági tagok 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság: Sólyom Jöran elnök, 

Gyuga Mihály, Hartyáni László, Hermann Istvánné, Przygoczki Ferenc, 

Illeg Pál, Torma Lajos bizottsági tagok 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság: Székely Antal elnök, Dr. Mátics 

István, Farnadi Lászlóné, Molnár István, Orbán Ferenc, Szabó Mihály 

bizottsági tagok 

Egészségügyi és Szociális Bizottság: Dr. Mátics István elnök, Süli Ildikó, 

Hermann Istvánné, Torma Lajos bizottsági tagok 

Kapros Katalin jegyzőkönyvvezető 

 

Távol vannak: Pénzügyi Bizottság: Németh Ferenc bizottsági tag 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság: Jugovics József bizottsági tag 

Egészségügyi és Szociális Bizottság: Hezler Gabriella, Vargáné Vojnár 

Katalin, Módi Miklós bizottsági tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Dr. File Beáta jegyző köszöntötte a bizottságok tagjait, az ülésre meghívottakat. Elmondta, az 

összevont bizottsági ülésre mind a négy bizottság meghívást kapott. Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy 

a bizottsági elnökökkel történt előzetes egyeztetés alapján a mai ülést Papp Péter, a Pénzügyi 

Bizottság elnöke vezeti le. Kérte a bizottságokat, hogy állapítsák meg határozatképességüket, és az 

egyes napirendek vonatkozásában külön-külön hozzák meg döntésüket. 

 

Papp Péter PB elnök köszöntötte a megjelenteket. Az együttes bizottság ülését 15 óra 12 perckor 

megnyitotta. Javaslatot tett az ülés menetére, a bizottságok külön szavazzanak, az előterjesztések 

megvitatása együtt történjen. Kérte a négy bizottság tagjait, hogy aki ezzel egyetért, igennel 

szavazzon. 

 

A négy bizottság együtt szavazott. 

 

A Pénzügyi Bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
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Pénzügyi Bizottsága 

156/2017. (VIII.29.) PB határozata 

az Együttes Bizottsági ülés menetéről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolta, hogy a 

bizottságok külön szavazzanak, az előterjesztések megvitatása együtt történjen. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag 

részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

191/2017. (VIII.29.) VFKB határozata 

az Együttes Bizottsági ülés menetéről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága javasolta, hogy a bizottságok külön szavazzanak, az előterjesztések megvitatása együtt 

történjen. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

A Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag 

részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

54/2017. (VIII.29.) MOSB határozata 

az Együttes Bizottsági ülés menetéről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

javasolta, hogy a bizottságok külön szavazzanak, az előterjesztések megvitatása együtt történjen. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

Az Egészségügyi és Szociális Bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag 

részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

155/2017. (VIII.29.) ESZB határozata 

az Együttes Bizottsági ülés menetéről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

javasolta, hogy a bizottságok külön szavazzanak, az előterjesztések megvitatása együtt történjen. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

  

Papp Péter PB elnök megállapította, hogy a Pénzügyi Bizottság határozatképes, mert a 9 fő bizottsági 

tagból 8 fő jelen volt. 
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Dr. Mátics István ESZB elnök köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy az Egészségügyi és 

Szociális Bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 4 fő jelen volt 

 

Székely Antal MOSB elnök megállapította, hogy a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság 

határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 6 fő jelen volt. Kérte a bizottság tagjait, amennyiben 

elfogadják a napirendet, igennel szavazzanak. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendi pontról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

55/2017. (VIII.29.) MOSB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága a 

2017. augusztus 29-ei együttes ülésen az alábbi napirendi pontot tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2017. augusztus 30-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása:  

 Oroszlány Város Óvodáinak és az Oroszlányi Szociális Szolgálat Bölcsődéjének bővítési, 

fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói döntések, továbbá a GE Water & Process 

Technologies Hungary Kft. gyermekfelügyeleti szolgáltatás biztosítására irányuló kérelmének 

elbírálása 

 Döntés a "Központi orvosi (felnőtt- és gyermekorvosi) ügyelet ellátása Oroszlány és térsége 

közigazgatási területén" tárgyú közbeszerzési eljárás anyagi fedezetéről 

 Pályázat benyújtása a TOP-5.3.1 -  A helyi identitás és kohézió erősítése című pályázati 

kiírásra 

 Oroszlányi Városi Súlyemelő és Erőemelő Egyesület használatában lévő létesítmény 

felújításához kapcsolódó tulajdonosi nyilatkozat kiadása 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Városfejlesztési és 

Környezetvédelmi Bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 7 fő jelen volt. Ismertette a 

napirendi pontot. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendi pontról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

192/2017. (VIII.29.) VFKB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága a 2017. augusztus 29-ei együttes ülésen az alábbi napirendi pontot tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2017. augusztus 30-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása:  

 Oroszlány Város Óvodáinak és az Oroszlányi Szociális Szolgálat Bölcsődéjének bővítési, 

fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói döntések, továbbá a GE Water & Process 

Technologies Hungary Kft. gyermekfelügyeleti szolgáltatás biztosítására irányuló kérelmének 

elbírálása 
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 Döntés a "Központi orvosi (felnőtt- és gyermekorvosi) ügyelet ellátása Oroszlány és térsége 

közigazgatási területén" tárgyú közbeszerzési eljárás anyagi fedezetéről 

 Pályázat benyújtása a TOP-5.3.1 -  A helyi identitás és kohézió erősítése című pályázati 

kiírásra 

 Oroszlányi Városi Súlyemelő és Erőemelő Egyesület használatában lévő létesítmény 

felújításához kapcsolódó tulajdonosi nyilatkozat kiadása 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

Papp Péter PB elnök ismertette az ülés napirendi pontját. Javaslatot tett a napirendi ponton belüli 

előterjesztések tárgyalási sorrendjére a meghívott vendégekre való tekintettel: 

 Oroszlány Város Óvodáinak és az Oroszlányi Szociális Szolgálat Bölcsődéjének bővítési, 

fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói döntések, továbbá a GE Water & Process 

Technologies Hungary Kft. gyermekfelügyeleti szolgáltatás biztosítására irányuló kérelmének 

elbírálása 

 Pályázat benyújtása a TOP-5.3.1 -  A helyi identitás és kohézió erősítése című pályázati 

kiírásra 

 Oroszlányi Városi Súlyemelő és Erőemelő Egyesület használatában lévő létesítmény 

felújításához kapcsolódó tulajdonosi nyilatkozat kiadása 

 Döntés a "Központi orvosi (felnőtt- és gyermekorvosi) ügyelet ellátása Oroszlány és térsége 

közigazgatási területén" tárgyú közbeszerzési eljárás anyagi fedezetéről 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendi pontról és az előterjesztések tárgyalási sorrendjéről.  

 

A Pénzügyi Bizottság a napirendet és az előterjesztések tárgyalási sorrendjét nyílt szavazással, 8 fő 

bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

157/2017. (VIII.29.) PB határozata 

a napirendről és az előterjesztések tárgyalási sorrendjéről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2017. augusztus 29-ei 

együttes ülésen az alábbi napirendi ponton belüli előterjesztéseket a következő sorrendben tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2017. augusztus 30-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása:  

 Oroszlány Város Óvodáinak és az Oroszlányi Szociális Szolgálat Bölcsődéjének bővítési, 

fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói döntések, továbbá a GE Water & Process 

Technologies Hungary Kft. gyermekfelügyeleti szolgáltatás biztosítására irányuló kérelmének 

elbírálása 

 Pályázat benyújtása a TOP-5.3.1 -  A helyi identitás és kohézió erősítése című pályázati 

kiírásra 

 Oroszlányi Városi Súlyemelő és Erőemelő Egyesület használatában lévő létesítmény 

felújításához kapcsolódó tulajdonosi nyilatkozat kiadása 

 Döntés a "Központi orvosi (felnőtt- és gyermekorvosi) ügyelet ellátása Oroszlány és térsége 

közigazgatási területén" tárgyú közbeszerzési eljárás anyagi fedezetéről 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Dr. Mátics István ESZB elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak a napirendi pontról és az előterjesztések tárgyalási sorrendjéről.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 
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elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

156/2017. (VIII.29.) ESZB határozata 

a napirendről és az előterjesztések tárgyalási sorrendjéről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága a 2017. 

augusztus 29-ei együttes ülésen az alábbi napirendi ponton belüli előterjesztéseket a következő 

sorrendben tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2017. augusztus 30-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása:  

 Oroszlány Város Óvodáinak és az Oroszlányi Szociális Szolgálat Bölcsődéjének bővítési, 

fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói döntések, továbbá a GE Water & Process 

Technologies Hungary Kft. gyermekfelügyeleti szolgáltatás biztosítására irányuló kérelmének 

elbírálása 

 Pályázat benyújtása a TOP-5.3.1 -  A helyi identitás és kohézió erősítése című pályázati 

kiírásra 

 Oroszlányi Városi Súlyemelő és Erőemelő Egyesület használatában lévő létesítmény 

felújításához kapcsolódó tulajdonosi nyilatkozat kiadása 

 Döntés a "Központi orvosi (felnőtt- és gyermekorvosi) ügyelet ellátása Oroszlány és térsége 

közigazgatási területén" tárgyú közbeszerzési eljárás anyagi fedezetéről 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2017. augusztus 30-ai ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Oroszlány Város Óvodáinak és az Oroszlányi Szociális Szolgálat Bölcsődéjének bővítési, fejlesztési 

lehetőségeire irányuló fenntartói döntések, továbbá a GE Water & Process Technologies Hungary Kft. 

gyermekfelügyeleti szolgáltatás biztosítására irányuló kérelmének elbírálása 

 

Papp Péter PB elnök ismertette az előterjesztést, majd átadta a szót Dr. File Beáta jegyzőnek.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy az elmúlt időszakban konkrét jelzés érkezett azzal 

kapcsolatban, hogy egyrészt a bölcsődében a várólistán szereplők száma megnőtt, másrészt egy 

jogszabály módosítás alapján az óvoda csak nevelési évre tud felvenni gyerekeket, az óvodába adott 

nevelési évben csak azok kerülhetnek be, akik adott év augusztus 31- ig a 3. évüket betöltötték. Az 

idei évben az óvoda minden olyan gyereket fel tudott venni, aki a 3. életévét betöltötte. Az eddigi 

években volt olyan gyakorlat, hogy a bölcsődéből átjőve év közben, akik szeptember 1. és december 

31. között töltötték be a 3. évüket, azokat az óvoda folyamatosan át tudta venni. Éves szinten ez 20 fő 

volt, most már évközben nem tud átvenni létszámot az óvoda. Az óvodában 3 üres státus van a 

nagycsoportban. A bölcsődében ugyanez a helyzet, a várólista augusztus közepén 10 fő volt, ott is 5 

üres hely van a nagycsoportban. A bölcsőde változtatta a házirendjét, szigorúan kezelik azt, hogy a 

túljelentkezések esetében azok tudnak bekerülni a bölcsődébe, akiknek a szülei dolgoznak, a 

bölcsődevezető próbál következetes maradni. Szükségessé vált a várólista megszüntetése. Az 

előterjesztés Oroszlány Város Óvodái és a Bölcsőde bővítési és fejlesztési lehetőségeire ad 

alternatívákat, vannak rövid és hosszú távú intézkedési lehetőségek. 2019 szeptemberére összesen 2 

óvodai és 2 bölcsődei csoportra lesz szükség, már most javasolt egy olyan stratégia kidolgozása, ami 

ezt a problémát hosszú távon megoldhatja. Ismertette az előterjesztésben szereplő megoldásokat. 

Kérte, kerüljön az meghatározásra, hogy a szeptemberi képviselő-testületi ülésre a rövid távú 

megoldás elfogadható-e a bizottságok számára, valamint a szeptemberi testületi ülésre a beruházási 

osztály mely fejlesztési elképzelése útján tegyen olyan tervezési és költség javaslatot az asztalra, ami 

alapján a hosszú távú beruházásokra az előkészületeket meg lehet tenni. 

Ezt követően ismertette az előterjesztés második részét, a GE Water & Process Kft. kérelmét. Jelenleg 

5 fő venné igénybe ezt a gyermekfelügyeleti szolgáltatást. 
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Kukucska Ferencné Oroszlány Város Óvodái óvodavezető helyettese elmondta, hogy az 

óvodavezető őt bízta meg azzal, hogy elmondja, hogy a többszöri egyeztetés után, ha más lehetőség 

nincs, elfogadhatónak tartják, azzal a kiegészítéssel, hogy a 14 fő, aki a bölcsődéből érkezik, az 20-ra 

fog kiegészülni decemberig. Az óvoda vezetővel, a dolgozókkal egyeztetve azt kérte, hogy ugyanúgy, 

ahogy a bölcsőde meghatározza, hogy csak azokat vegyék fel az ideiglenes csoportba, akik dolgoznak, 

az óvoda is élhessen ezzel a lehetőséggel. Kérte, hogy ebben az ideiglenes csoportban is bevezethessék 

ezt.  

A GE kérelmével kapcsolatban felmérés alatt van azoknak a kollégáknak a száma, akik elvállalják a 

hosszabb nyitva tartást. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, erről már korábban tárgyaltak a városban fellelhető 

óvodaként, bölcsődeként használható épületekről. Akkor felvetésre került, hogy a Korányi utcában 

lévő rendelő intézetnek külföldi tulajdonosa van, és akkor személyesen kérte polgármester urat, hogy a 

hivatal járjon el a tulajdonos megkeresésében, hogy azt az épületet megvásárolhatnák.  Most itt vannak 

egy rendkívüli testületi ülés küszöbén, és az a problémája, hogy nem hallotta, hogy erről az épületről 

bárki bármilyen szinten tárgyalt volna. Kivédhették volna azokat, amiket a mostani előterjesztés 

javasol. Kérdése az volt, hogy ezzel kapcsolatban történt-e tárgyalás, történt-e valami előrelépés. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, a megkeresés folyamatban van, egy elérhetőséget találtak, 

egy 30-as mobilszámot, azon a számon nem veszik fel a telefont. Mai nap kaptak másik számot, egy 

közvetítő számát, aki kapcsolatban van a tulajdonossal, jelen pillanatban itt tartanak.  

 

Székely Antal MOSB elnök elmondta, azt lehet tudni, melyik évben hány gyerek születik. Azt is 

lehet tudni, hogy most 3, korábban 5 év volt a kötelező óvodáztatás. Kérdése az volt, 3 év múlva hány 

óvodás gyerek lesz. Látszik egy tendencia a születéseknél, ha felelősséggel gondolkoznak erről, nem 

lehet megkerülni azt, hogy sokkal inkább végleges megoldást keressenek. A legutóbbi 

megbeszélésükön felvetette, hogy megvizsgálná azt a lehetőséget, hogy a korábbi Kossuth óvodát 

alakítsák vissza óvodává. Ez pénzbe kerül, de ha ideiglenes megoldásokat keresnek, az szintén sok 

pénzbe fog kerülni, és újabb problémákat fog generálni. Ezt nem tudja támogatni, de el kell fogadnia, 

és a jövőre nézve ki kell dolgozni egy programot, hogy évről évre az anyagi lehetőségeken belül mit 

tudnak tenni annak érdekében, hogy a bölcsődei és óvodai elhelyezést a jövőben megoldják, és kérte, 

hogy erről a VFKB és a PB is külön tárgyaljon, az ősszel dolgozzanak ki egy menetrendet, ami 

működik ebbe az irányba.  

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, hogy óvodavezető helyettes asszony kérte a 

hozzájárulást, hogy ők is munkáltatói igazolást tudjanak bekérni az óvodai elhelyezéshez. Úgy tudja, 

hogy minden 3. életévét betöltött gyermeknek kötelező az óvodai ellátás. 

 

Kukucska Ferencné óvodavezető helyettes elmondta, hogy ők nem óvodakötelesek, őket ők fogják 

befogadni, mert nincs máshol hely. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag kérdése az volt, hogy az év vesztesekre gondolt? 

 

Kukucska Ferencné óvodavezető helyettes elmondta, igen. Azt kérték, hogy aki nem töltötte be a 3. 

életévét, attól had kérjenek igazolást, hogy a szülő tényleg dolgozik-e.   

 

Sólyom Jöran VFKB elnök 15 óra 47 perckor elhagyta az ülést. 

 

Dr. Mátics István ESZB elnök elmondta, hogy legalább 2 éve bizottsági üléseken a születésszám 

növekedésére és a tendencia állandósulására is felhívta a figyelmet, előre lehetett tudni, hogy ez a 

helyzet be fog következni. Meg lehet nézni az ESZB jegyzőkönyveit, hány alkalommal tettek 

javaslatot arra, hogy ezt a helyzetet rendezni kell. Nem tud mást, mint elfogadni azt, ami le van írva a 

határozati javaslatban, de nem ez a megoldás. Néhány éven belül 30-40 fővel kell növelni a bölcsődei, 

óvodai helyek számát. 
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Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, neki pont az hiányzik, hogy mi alapján döntsön, mikor a 

határozati javaslatban is az van, hogy a döntés után kapnak tájékoztatást arról, hogy a költségvetés 

szerint milyen összegek szerepelnek. Az jó, hogy be lettek ötletelve a helyszínek, az ötletek száma 

végtelen. Egy konkrét dolgot sem lát benne, hogy mennyibe kerülne, mennyi idő alatt valósulhat meg. 

Először kéne látni egy költségelemzést, utána lehetne arról dönteni, hogy melyiket válasszák. Kérdése 

az volt, ha a GE által kért ügyeleti rendszer megvalósulhat, ki kerül oda, hogyan ellenőrzik, és aki nem 

ott dolgozik, oda viheti-e. Véleménye szerint egy lavina fog elindulni. Nincs ellene, hogy egy ilyen 

ügyeleti rendszer kialakuljon, bár azt gondolja, hogy olyat kijelenteni, hogy a dolgozók kérték a 12 

órás munkarendet, elszomorító, mikor a városban zajlik egy aláírásgyűjtés arról, hogy a testület üljön 

le az ipari parki cégekkel tárgyalni, hogy 4 órás munkaidőben dolgoztassák a kisgyermekes anyukákat. 

Lehet, hogy most 5 gyerekről van szó, de ha pl. a Petőfi S. u. lakói odamennek 10-en, hogy mind ott 

szeretnék 18,30-ig az óvodában hagyni a gyereküket, és kifizetik, arra mit fognak mondani. A kereseti 

igazolással kapcsolatos kéréssel egyetért, de úgy emlékszik, hogy ez a bölcsődénél is probléma volt, a 

Kormányhivatal nem engedélyezte, hogy ilyen módon válogassák a gyerekeket, de ha van erre 

jogszabályi lehetőség, akkor támogatná. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök 15 óra 52 perckor visszaérkezet az ülésre. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy a határozati javaslatban csak a rövid távú, és tűzoltás szerű 

megoldásról fognak ma dönteni. Erre javasolta Székely Antal elnök úr, hogy a PB, illetve a VFKB egy 

végleges megoldást tegyenek az asztalra.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, a műszaki paramétereket, költségeket értelemszerűen mivel 

augusztusban kezdődött ennek a munkának a kidolgozása, azért nem is tudták beletenni, mert ha a 

testület erről dönt, hogy elfogadja, hogy átalakul a tornaszoba, akkor tud az óvoda eszközköltséget 

mellé tenni, és a szeptemberi költségvetés módosításakor beépítésre kerülnének. Ha fel tudják 

gyorsítani a döntést, akkor október hónapban ez a rövid távú megoldás már a Malomsori óvodában 

meg tud valósulni.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, ezt értette, azt mondta, hogy egyik mögött sincs költségelem, 

nem tud arról dönteni, hogy a rövidtávú olcsóbb lesz-e, mint a hosszú távú. Ha a tornaszoba 

átalakításra, kerül, nem tudnak tornázni, és ahhoz fel kell húzni egy könnyű szerkezetes tornaszobát. 

Viszont ha már most nekiállnak hosszabbtávon tervezni, akkor lehet, hogy sokkal olcsóbb lesz. 

Kérdése az volt, hogy van-e valami költségterv. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy nincs költségterv. Azt a részét tudják mellé tenni, ha az idei 

évben gondolkoznak, ez a megoldás lenne, már októberben el tudna indulni. A többi megoldási 

lehetőség csak 2018-2019-ben megvalósuló dolgok. Mindenképpen kell egy politikai irányvonal a 

fejlesztésekre, hogy a beruházási osztály ténylegesen a költségkalkulációt mellé tudja tenni a 

szeptemberi ülésre. Ehhez meg kell mondani, hogy melyik épület legyen, legyen-e konténer, másféle 

beruházás legyen, kellenek ezek az irányvonalak, hogy mellé tudják tenni, mennyibe kerül.  Ha itt van 

20 ötlet, akkor ahhoz tesznek költséget. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, egy tájékoztató jellegű költség van, egy 100 m
2
-nyi

 
4 db 

konténerből álló ideiglenes bővítés bérleti díja 1 évre 5 M Ft, és akkor még nem beszéltek a közmű 

csatlakozásról és egyéb költségekről, 5-6 M Ft-os költséggel egy évet át lehet hidalni. Három helyről 

kértek ajánlatot, van konténervásárlási lehetőség is, 100 m
2
 konténer telepítése bruttó 16 M Ft, és 

akkor még nem építettek hozzá közműveket.  

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, látott ilyen konténer óvodát, belül úgy néz ki, mint 

bármilyen más óvoda. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérdése az volt, hogy a GE által megnövelt működési idő jogszabályilag 

korlátozhat-e bizonyos ellátottakra, járható út-e, hogy ha egy intézménynek megnövelik a nyitvatartási 

idejét, akkor korlátozhatja-e a szolgáltatásokat igénybe vevők személyét. 
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Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, hogy ez még versenyelőnyt is jelenthet az illető cégnek. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, a GE esetében azokra az információkra tud hagyatkozni, hogy a 12 

órás munkarend bevezetésével nem lesz több a szabadidő. A kisgyerekes anyáknál örök harc, hogy 

milyen kedvezményeket biztosítsanak. Az tény, ezt a szolgáltatást a GE kérte, külön szolgáltatási 

szerződés alapján csak a GE-nek lesz biztosítva ez a szolgáltatás. Az egy másik kérdés, hogy a többi 

cég esetében is kéne felmérést csinálni, hogy ilyen jellegű szolgáltatást igénybe kívánnak-e venni. 

Most más nem kerülhetne be. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök elmondta, a határozati javaslatban azt olvasta, hogy „4.a) Oroszlány 

Város Óvodái Táncsics Mihály Óvodájában a nyitvatartási időt – ünnepnapok kivételével – hétfő-

péntek 05 órától 18,30 óra közötti időszakra módosítja.”. Ha ő oroszlányi szülő, és ezt olvassa, az a 

számára azt jelenti, hogy 18,30-ig működik az óvoda. Kérdése az volt, hogy jogszabályilag megteheti-

e azt, ha egy intézményében megváltoztatja a nyitvatartási időt, akkor a nyitvatartási idő egy részére 

kitilt másokat az intézményből. Ha az önkormányzat működteti az intézményt, és az önkormányzat 

ilyen nyitva tartási időt határoz meg, az ő olvasatában ez minden ellátottra vonatkozik. Amennyiben a 

GE kibérli az intézményt, és erre az időre bérleti díjat fizet, akkor érti, hogy ezt miért teheti meg. 

Kérdése az volt, hogy jogszabályilag mire fognak hivatkozni, ha egy szülő ez ellen problémát fog 

támasztani. 

 

Kukucska Ferencné óvodavezető helyettes elmondta, mivel az állam 12 órára dotálja az óvodai 

ellátást, és meghosszabbítható, ha az önkormányzat kéri. Az állami dotálás felett önkormányzati 

döntés lehetséges.  

 

Metzger Gyula bizottsági tag 16 óra 5 perckor elhagyta az ülést. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, lehet két variáció, az egyik, ami szerepel az előterjesztésben, a másik 

hogy teljes egészében ennek a szolgáltatásnak a működtetését vállalkozásként valakinek odaadják. Azt 

nem lehet megtenni egy intézmény esetében, hogy egy épületszárny esetében szabad rendelkezést 

kapjon a GE. Az óvodának be kell tartani a szabályokat. Ha pluszszolgáltatást akar a GE, akkor az 

SZMSZ-be és a házirendbe át kell vezetni. Nem azt jelenti, hogy minden gyerekre érvényes, csak adott 

gyerekre. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, az urak arra kíváncsiak, hogy lehet-e oroszlányi lakost diszkriminálni 

azzal, hogy az ő gyereke nem maradhat ott az óvodában, csak 4-ig.   

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, ez egy fizetett szolgáltatás lenne, lehet erre hivatkozni.  

 

Székely Antal MOSB elnök elmondta, azt nem lehet megtenni, hogy a fenntartó azt mondja, hogy 

bizonyos ideig vannak nyitva, de csak azokat engedik be, aki szőke kékszemű, barna és fekete szemű, 

akinek piros cipője van, vagy zöld nadrágja, azt nem. Abban a pillanatban, hogy ezt elindítja a testület, 

biztos, hogy sok jogi procedúra fog következni. Arról nem beszélve, hogy ezt azonnal át fogja húzni a 

közigazgatási hivatal. Azt megteheti a cég, hogy kibérli az óvoda egy részét, és kifizeti a szolgáltatást, 

de akkor a cég megkapta bérbe azt a területet.  

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, úgy gondolja, hogy amikor Székely Antal felvetette, hogy ki 

tudja megmondta, hány gyerek lesz pár év múlva, pont az ő bizottsága jelezte, hogy gond van az 

óvodai és bölcsődei létszámmal, és ezzel kapcsolatban lépni kell. Amikor a Malomsori óvoda 

felújításáról a VFKB egyhangúlag döntött, még a falakat is megnézték, furcsa volt neki, hogy 

konténert integrálnak arra a területre. Az is furcsa, hogy egy 1 éve felújított tornaszoba költségeit 

benyelik, és visszaigazítják óvodai szobává. A hosszú távú megoldásokkal kapcsolatban a korábban 

200 M Ft-ként emlegetett forrás, amit az EU-ból le lehetett volna hívni óvodai fejlesztés kapcsán, ez a 

hajó elment. Az információi szerint az volt a visszajelzés, hogy az ipari cégeknek a saját területén 

kellett volna, hogy megvalósuljon. Most tűzoltás fog történni.  
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Papp Péter PB elnök arra kérte a bizottság tagjait, ha valakinek van más megoldása, az mondja el, ha 

tudnak egyszerűbb megoldást, elmehetnek abba az irányba is, hogy a határozati javaslatot oly módon 

módosítsák.  

 

Orbán Ferenc bizottsági tag hozzátette, az óvoda nyitvatartási ideje marad változatlan, kiegészítve 

avval, hogy azon cég dolgozóinak gyermekei jöhetnek a nyitvatartási időn túl 18,30-ig, amelyik céggel 

az önkormányzat szerződést köt. Itt nincs diszkrimináció, ez a cég kérte, ezzel köt szerződést 

hosszabbított nyitva tartásra. Ha jelentkezik még két cég, aki ilyen feltételekkel szerződést köt, és 

fizet, azok számárai is lehetővé tudja tenni az óvoda és az önkormányzat a nyújtott nyitvatartási időt. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök elmondta, úgy látja, hogy a rövid távú megoldás nem alternatívája a 

hosszú távú megoldásnak. Jelen pillanatban ennek a pár bölcsődés gyereknek a dolgait meg kellene 

oldani azért, hogy a bölcsőde várólistáját megszüntessék. Amikor arról beszélnek, hogy rövid vagy 

hosszú távú fejlesztés, a konténer jellegű, nem állandó jellegű megoldásokban, ha gondolkodnak, az 

ideiglenes megoldásokat nem tudná támogatni. Ha a jelenlegi problémát feloldják a tornaszobával, 

akkor van idő a következő tanév elejéig. Ha a megfelelő forrásokat mellé tudják tenni ennek a 

dolognak, a Gyuga Mihály által felvetett dolgokról már beszélt a frakció, azt támogatják, hogy 

amennyiben a Korányi úti ingatlan rész megvásárolható, akkor azt megfelelően alkalmazzák. 

Támogatni tudja Székely Antal képviselő felvetését, hogy a Szociális Szolgálatnak a jelenlegi 

kialakításában működő egységeit újra gondolják, ez hosszabb távú megvalósítás. Még egy elem van 

hosszú távú megoldásra az anyagban, meglévő épületeik bővítése. Az egyik a Borbálai óvoda újabb 

szárnnyal való bővítése, ezt tudja támogatni. A Táncsics Mihály óvodánál felmerült egy emelet 

ráépítés.  A nyitva tartással kapcsolatban Orbán Ferenc által felvetett dolgokat tudja értelmezni, olyan 

döntést ne hozzanak, hogy az intézmény hivatalos nyitvatartási ideje változzon, valamilyen 

létszámkeretben, és valamilyen szolgáltatásnyújtási feltétel rendszerben kezdjenek el gondolkodni, ezt 

szabályozzák. 

 

Papp Péter PB elnök kiegészítésként elmondta, hogy a Táncsics Mihály Óvodánál nem egy verzió 

van, ott van a bővítésnek is lehetősége. 

 

Kukucska Ferencné vezető helyettes elmondta, hogy Torma Lajosnak igaza van, nem örülnek neki, 

mert gyermekekről van szó, úgy gondolják, hogy megoldható az ideiglenes elhelyezés, feláldozzák a 

tornatermet.  

 

Metzger Gyula bizottsági tag 16 óra 20 perckor visszaérkezett az ülésre. 

 

Kukucska Ferencné óvodavezető helyettes elmondta, ez az egyetlen kérés merült fel, ne foglalja el 

olyan a helyet, aki nem dolgozik. A gyermeklétszám emelkedik, évente 10-12 gyerekkel több van, 

mindenképpen lépni kell 

 

Papp Péter PB elnök kérdése az volt, hogy az óvodavezetésnek van-e más szakmai javaslata. 

 

Kukucska Ferencné vezető helyettes elmondta, nincs. 

 

Dr. Mátics István ESZB elnök elmondta, már mindenről beszéltek, csak az óvodás gyerekekről nem. 

Egy óvodás korú gyereket beraknak 12 órára az óvodába, egy ilyen korú gyereknek 10 óra alvásigénye 

van. Azzal dicsekszik minden kormány, hogy családbarát, ez nem az. 2 órát tölt egy szülő a 

gyerekével, azt gondolja, hogy a szülői felelősséggel is kell foglalkozni. Nyilvánvaló, hogy kell 40-50 

fő bölcsődei és óvodai létszámra számítani a következő 10 évben. Most kellene elkezdeni új 

intézményt megtervezni, szerkezetileg arra alkalmas módon, hogy hol a bölcsődében lesz nagyobb 

igény, hol az óvodában.  

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, hogy a bölcsőde jelenlegi szabályzata szerint 

emeletes nem alakítható ki. A volt Kossuth óvoda felújítása belekerülne egy új épület költségébe, 

nagyon le van épülve. A nyitva tartással kapcsolatban, a bölcsődében jogszabály meghatározza, hogy 
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egy gyerek legfeljebb 12 órát tölthet bölcsődében. 

 

Papp Péter PB elnök kérdése az volt, az óvodavezetés melyik óvodát látja bővíthetőnek. 

 

Kukucska Ferencné óvodavezető helyettes elmondta, a hosszabb nyitva tartással kapcsolatban a 

maradék 2 és fél órát úgy szeretnék kitölteni, hogy a gyermek kiessen az óvodai napirendből, más 

jelleggel és tartalommal szeretnék megtölteni, hogy a gyerek ne úgy érezze, hogy megőrzés van. A 

Táncsics óvoda bővítését gondolták hosszú távú megoldásként, a gyárak is azt az óvodát fogják kérni. 

A későbbi beiratkozásnál már tudnának arra is koncentrálni, hogy az ott dolgozók ne a város összes 

óvodájában helyeznék el a gyerekeket.  

 

Székely Antal MOSB elnök elmondta, azzal nem szeretne foglalkozni, hogy mi a véleménye arról, 

hogy egy gyereket hajnalban beadnak, és este viszik haza, mindenki tudja, a gyereknél ez mit fog 

okozni. Amit a volt Kossuth óvodáról mondott, azt továbbra is fenntartja, mert ha az olyan állapotban 

van, akkor csak annyi történik, ha nem nyúlnak hozzá, hogy le kell bontani. Azt nem ússzák meg, 

hogy azzal az épülettel is felelősen gazdálkodjanak. Sem a munkát, sem a költségeket nem lehet 

megúszni. Az a baj, hogy a város belterületén nincsenek olyan telkek, ahol ilyen jellegű bővítést végre 

lehetne hajtani. Ezért nem lett normális méretű tornaterme a Hunyadi általános iskolának, ezért nem 

lehet a bölcsődéhez, óvodához hozzáépíteni, azért mondta, hogy nincs más lehetőségük, mint ez az 

épület.  

 

Papp Péter PB elnök kérte a bizottság tagjait, a rövidtávú megvalósításnál maradjanak. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, a hosszú távúnál akár a Korányi úti épület, akár a Táncsics 

úti óvoda bővítése lehet a megoldás, azt tudja támogatni. A rövid távú megoldással kapcsolatban 

támogatni tudja, hogy a Malomsori óvodában alakítsák át a tornaszobát úgy, hogy az intézmény se 

sérüljön, régen is volt olyan terv, hogy minden óvoda kaphasson egy nagyobb tornatermet, kb. 200 m
2
 

nagyságban, ne egy konténer jellegű külön szoba épüljön 20 M Ft-ért, hanem építsenek egy 150 m
2
 

tornaszobát az épület mellé, a beruházás része lenne a Malomsori óvodánál. Többen elmondták, hogy 

kezdjenek el egy önálló intézményfejlesztésen gondolkodni. 

 

Orbán Ferenc bizottsági tag a nyitva tartással kapcsolatban elmondta, ha azt a logikát követik, hogy 

a gyerek ne legyen az intézményben 12 órát, azzal azt érik el, hogy a szülő nem fog tudni dolgozni, az 

anyuka, vagy ha mégis dolgozni akar, akkor idegenre kell rábízni a gyereket. Ha nem járul hozzá az 

önkormányzat a nyitva tartás ilyen jellegű meghosszabbításához, lehetetlenné teszi a szülő 

munkavégzését. Az óvodavezető helyettes elmondta, a hivatalos nyitvatartási időn túl nem óvodai 

foglalkozást tartanak a gyerekeknek, hanem megfelelő szakmai felügyeletet tudnak biztosítani. Az 

óvoda bővítés megoldására az előterjesztésből kiderül, hogy nincs más megoldás, mint a tornaszoba 

átalakítása csoport szobává. A tornafoglalkozás megoldható, átmennek a volt Arany iskola 

tornatermébe. Két csoport elhelyezése 1 évig biztosítva lenne arra az átmeneti időre, amíg nem tudnak 

lépni. Ezután hogy melyiket bővítik, vagy új óvodát építenek, vagy a Kossuth óvoda visszaszerzése 

lesz, ezt ez idő alatt ki kell dolgozni. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, nem szokott élcelődni, de Orbán Ferenc képviselő 

mondatát visszautasítja, hogy ez az anyuka felelőssége.  

 

Orbán Ferenc bizottsági tag elmondta, ilyet nem mondott. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, ez az apuka felelőssége is, azzal ért egyet, hogy ez a 

szülők felelőssége. Aki normális anya, az nem örül annak, hogy napi 12 órát dolgozhat, ott hagyhatja a 

gyerekét este fél hétig, utána viheti magával a boltba. Nem csak az anyuka felelőssége, hanem szülői 

felelősség. 

 

Papp Péter PB elnök ismételten kérte a bizottságokat, hogy próbáljanak a rövid távú megoldás felé 

menni. 
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Molnár István bizottsági tag elmondta, a határozati javaslatban ne az szerepeljen, hogy az 

önkormányzat megváltoztatja az óvoda nyitva tartási idejét, hanem lehetőséget biztosít az 

intézménynek arra, hogy nyitva tartási időben szabályozott keretek között gyermek felügyeleti 

rendszert működtet. Az óvoda bezár 17,30 órakor, utána a GE-nek kiadhatja a csoportszobát, a GE 

alkalmazhatja az óvónőket, nem kell a nyitvatartási időt bolygatni, meg lehet határozni azok körét, 

akik ezt a szolgáltatást igénybe vehetik. 

 

Papp Péter PB elnök kérdése az volt, hogy jól látja-e, hogy a konténeres megoldást senki nem 

támogatja.  

 

Sólyom Jöran VFKB elnök elmondta, hogy a 4. a) pontot törölné, a 3. pontban nem nevesítené a 

céget, hanem azt mondaná, hogy a Táncsics óvodának lehetőséget biztosít az önkormányzat a 

gyermekfelügyeleti szolgáltatás lehetőség működtetésére külön szerződés keretében, nyitvatartási időn 

kívül, a 4. b) pont helyett lenne egy 4. pont, ami azt mondja, hogy a működési feltételek biztosítását az 

intézményvezető dolgozza ki. A torna lehetőségre egy 5. pontot javasolna, hogy a LÜN Kft. és az 

intézmény között a testnevelés szolgáltatásra valamilyen megállapodás szülessen, vagy kötelezze a 

LÜN Kft-t ennek az időszaknak valamilyen szintű biztosítására, erre határozata legyen a testületnek.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, az 1. pont a módosítás visszavonása, a 2. pont több alpontból állna, 

az a), b) pontok után tenné a c) pontot, hogy a volt Arany általános iskola tornatermének a 

használatával kapcsolatban egy LÜN Kft-s megállapodás keretében biztosítva lenne. A 3. pont azt 

hagyná úgy, hogy az első mondat tartalmazza az időpontot, lenne egy a) pont, 4. a) pontot kivenné, és 

a 4. b) lenne a 3. b). 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, nem kell nevesíteni a GE-t, az óvoda szakmaiságára bízná, hogy az 

óvoda nyitva tartásán kívül ilyen jellegű szerződés lesz, amit az óvoda jelezne a szakbizottságnak.  

 

Sólyom Jöran VFKB elnök javasolta, egy létszámkeretet határozzanak meg. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy biztosítsanak lehetőséget a szolgáltatás megfizetése mellett, 

kérheti bárki. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök elmondta, ha az óvoda vezetése a szakmaiságot szem előtt tartva 

összegyűjtené, hogy egy 10 fős csoport ellátásához milyen személyi, tárgyi feltételek vannak, meg 

lehetne mondani, hogy 1 gyerek ellátása gyermekfelügyelet keretében mennyibe kerül óránként. 

Abban nem biztos, hogy mint képviselő, fel tudná vállalni, hogy most a nevét adja a GE-hez, és 

amikor jön a Wescast Zrt., annak meg azt mondja, hogy neki már nem. Kérdése az volt, hogy bele akar 

avatkozni az oroszlányi ipari parki cégek gazdasági mechanizmusába az önkormányzat egy ilyen 

döntéssel, akar valamelyik szereplőnek előnyt biztosítani a többiek rovására? Ha ebbe az utcába 

belemennek, akkor úgy kell ezt végiggondolni, hogy ez egy szolgáltatás, innen kezdve nem nevezheti 

meg, hogy ki veheti igénybe. Ha nem akarnak belemenni, akkor azt kell mondani, hogy az 

önkormányzat ilyen szolgáltatást nem tud felelősséggel felvállalni. 

 

Kukucska Ferencné óvodavezető helyettes elmondta, ha az önkormányzat nem adja hozzá magát, 

akkor nem maradhatnak addig nyitva.  

 

Sólyom Jöran VFKB elnök elmondta, az óvoda nincs tovább nyitva, mert az onnan kezdve nem 

óvoda, onnan kezdve ez egy szolgáltatás. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, egyrészt be kéne korlátozni a létszámot, másrészt a kiválasztás 

szempontja hogy legyen. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, ők a szakma, ezt rájuk bízzák, az önkormányzat a lehetőséget 

megadja. 

 



12 

 

Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, ad a BorgWarner Kft. 2 M Ft-ot az alapítványba, akkor mit 

mondanak. Vagy felkészülnek egy szabályzat kerettel, és erről értesítik az ipari cégeket, ilyen 

szolgáltatást elindítanak, utána lehetőséget biztosítanak rá. 

 

Székely Antal MOSB elnök elmondta, azért nem tudja elképzelni, hogy belekerüljön egy cég, ilyet 

nem tehet az önkormányzat. Azt megteheti, hogy azt mondja, hogy mivel fizikai lehetőség ennyi van, 

ennyi csoportot tudnak elindítani, ennyit engedélyez. Abba nem tudnak beleszólni, hogy kik. Hiába 

akar jönni másik cég, fizikailag nem tudják megoldani. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, van egy 20-as keret, ha ebből 3-4-re van igény, a többi 16-ot rábízná 

az óvodára, hogy hogy gondolja, csak a szolgáltatás árát fizessék meg. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök elmondta, meglátása szerint arról beszélgetnek, hogy a város akar-e egy 

vállalkozás alapú gyermekmegőrzőt. Az óvoda csak azért került képbe, mert ott megvan az ehhez 

szükséges szakmai felkészültség. A költség oldalát azért tartja érdekesnek, az, hogy dupla csoport, 

dupla ember, de dupla bevétel is. Most egy vállalkozás alapú gyerekmegőrzőről beszélgetnek. Ha ezt a 

lehetőséget megnyitják, az ipari park cégei élni fognak ezzel a lehetőséggel.  

 

Kukucska Ferencné óvodavezető helyettes elmondta, dolgozókból nem fognak tudni annyit 

biztosítani.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, ha a mellett döntenek, hogy egy ilyen szolgáltatást 

elindítanak, azt fel lehet mérni, hogy milyen igények vannak. Az ipari parki cégeket értesíteni kell, 

mennyien vennék igénybe. Az is lehet, hogy a GE-n kívül senki nem akarja ezt igénybe venni. Ha 

teljesen elzárkóznak tőle, akkor azt nem tartja kizártnak, hogy az ipari parki cégek összefognak, és ők 

maguk ilyen szolgáltatást igénybe vesznek máshonnan, vagy magán jelleggel oldják meg. Ezt elő 

kellene készíteni, ez a felelőssége a polgármesternek is, hogy mielőtt leült tárgyalni a céggel, és ha 

konkrétumokról is szó esett, ezt a felmérést meg kellett volna csinálni. A megoldási javaslata az volt, 

hogy ezt a szolgáltatási igényt jelezni kell az ipari parki cégeknek, onnan fel tudják mérni, hogy 

mennyi igény lenne a szolgáltatásra, mennyi a költsége, és utána behozni egy előterjesztést. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy most eljutottak odáig, hogy Szabó Mihály javaslata az, hogy 

vegyék le napirendről. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, tény, hogy nem lett megkérdezve valamennyi cég. A GE-nek van 

konkrét kérelme, nyár elején bejelentette, abban kérnek segítséget, hogy gyermek felügyeleti 

szolgáltatás kiépítését megvalósítanák. Odáig jutottak, hogy gyáron belül nem lehet megoldani. Az 

óvoda azt mondta, hogy maximum 10 főre tudja biztosítani ezt a szolgáltatást. Ha az a döntés van, 

hogy az oroszlányi ipari park cégeinél mérjék fel az igényeket, akkor a Táncsics óvoda az igények 

alapján nem biztos, hogy szóba jöhet. Mert ha ez meghaladja a 10 főt, és az önkormányzat segítséget 

kíván nyújtani az ipari parki cégeknek a gyermekfelügyeleti szolgáltatás megoldásához, azzal, hogy 

szolgáltatási díj bevétellel ingatlan részt biztosít, akkor más ingatlan esetében kell elgondolkozni, mert 

10 főnél többet nem tud elvállalni a Táncsics óvoda.  

 

Papp Péter PB elnök kérdése az volt, hogy ezt a 10 gyereket külön helyre kell tenni? 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, igen. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, ezt eddig nem tudta, mindenképp vegyék le ezt napirendről. 

 

Molnár István bizottsági tag elmondta, avval, hogy lehetőséget biztosítanak szolgáltatás nyújtására, 

az egy döntés, utána a partner megkeresi az óvodát, a partner az óvodával meg fog egyezni. A GE egy 

10 fős kapacitást finanszírozott le, nem mindig lesz 10 fő. Viszont ha lesz egy másik igény, azt meg 

tudja vizsgálni a szakma, hogy másik helyen ki tudnak-e alakítani szobát. 
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Székely Antal MOSB elnök elmondta, ezek szerint életszerűnek tűnik, hogy pl. valaki a Brunszvik 

óvodában befejezi az óvodai napját, utána átviszik a Táncsics óvodába. 

 

Kukucska Ferencné óvodavezető helyettes elmondta, a cég összeszedi a gyerekeket, a GE busza 

átviszi őket. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, javaslatokat vár. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, a 2. pontot kiegészítené 2. c) ponttal, hogy építsenek egy 

tornatermi szobának használható épületet a Malomsori óvoda mellé, külön téma a GE kérelme. 

 

Papp Péter PB elnök javasolta, a 3., 4. pontot töröljék, az 1., 2.a), 2.b) marad, a gyerekmegőrzésről 

ne döntsenek, ne is vegyék napirendre. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök elmondta, hogy ez a három konkrét igény a jelenlegi mintában részt 

vevők esetében fogalmazódott meg a GE részéről, azt sem tudják még, ha ezt a szakvezénylést be 

fogja vezetni a GE, akkor valójában hány igénye lesz ezzel a szolgáltatással kapcsolatban. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, próbálják meg egy gesztus gyakorlásával a GE felé egy évig, 

meglátják, hogy működik-e. 

 

Dr. Mátics István ESZB elnök elmondta, az 1., 2. a), 2. b) pontot hagyná érintetlenül, a 3. helyett azt 

írná, hogy a testület nem zárkózik el attól, hogy a Táncsics óvoda a testület hozzájárulásával 18,30-ig 

gyerekmegőrzést vállaljon. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy az óvodavezető helyettes asszony azt várja, hogy a testület 

mondja meg, hogy kötelezően mit hajtson végre. 

 

Kukucska Ferencné óvodavezető helyettes elmondta, ők felkészültek. 

 

Orbán Ferenc bizottsági tag kérdése az volt, miért 10 főt tud az óvoda vállalni. 

 

Kukucska Ferencné óvodavezető helyettes elmondta, megnézték a helységeket, megkérdezték a 

dolgozókat, és ennyi dolgozó vállalná. 

 

Orbán Ferenc bizottsági tag elmondta, ha ennyi dolgozó elvállalná, akkor az véleménye, hogy meg 

kéne csinálni, nevesítés nélkül. Kérdése az volt, miért kell nekik ehhez külön szoba. 

 

Kukucska Ferencné óvodavezető helyettes elmondta, nem ők kérték, az óvoda ajánlotta, új 

szolgáltatást kap a GE.  

 

Székely Antal MOSB elnök kérdése az volt, hogy amikor egy másik óvodában a gyermek óvodai 

napja véget ér, a gyereket kiadják, attól kezdve ki vállalja a felelősséget, a fogadó óvoda, vagy aki 

szállítja. 

 

Kukucska Ferencné óvodavezető helyettes elmondta, úgy gondolták, hogy egy pedagógiai 

asszisztens megy a busszal, a szülő és az óvoda együtt vállalja a felelősséget. 

 

Székely Antal MOSB elnök kérdése az volt, hogy kérni fognak a szülőtől egy nyilatkozatot? 

 

Kukucska Ferencné óvodavezető helyettes elmondta, egy éves nyilatkozatot tesz a szülő, hogy 

engedélyezi. 

 

Papp Péter PB elnök szünetet rendelt el, ami 17 óra 16 perctől 17 óra 35 percig tartott. 
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SZÜNET 

 

Metzger Gyula bizottsági tag 17 óra 35 perckor az ülést elhagyta, a PB tagok száma 7 fő. 

 

Székely Antal MOSB elnök elmondta, már kezdetben is berzenkedett, mikor először olvasta ezt, 

elsősorban a gyerekek miatt, de mivel más részlet is kiderült, az egyik, hogy ez a cégnek 300 E Ft-jába 

kerül, ezért a pénzért Oroszlányban nem egy bébiszittert lehetne találni. A másik, ez annyira idegen az 

önkormányzati óvodai rendszertől, hogy nagyon nehéz beilleszteni ezt a működést, ezt ilyen formában 

nem támogatja, azt javasolta, hogy ezt a részét vegyék ki és ne tárgyalják. A cég maga ezt könnyebben 

meg tudja oldani.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, azt érzi, hogy itt valakik valakit abba az irányba 

presszionáltak, hogy ilyen ajánlást tegyen, és ezt ő megtette, itt a polgármester úrra gondolt, volt egy 

ilyen beszélgetése, ezt kérték, és ő ezt bevállalta. Ha ezt megtette, akkor kutya kötelességük kiállni 

mellette.  

 

Székely Antal MOSB elnök elmondta, nem tud Gyuga Mihály hozzászólásának azon részével 

egyetérteni, ha ezt a polgármester megígérte, akkor kötelességük teljesíteni. Továbbra is fenntartotta 

azt a véleményét, hogy ez nem illeszthető bele a rendszerbe, nem tudja támogatni, mert ha 

tisztességgel leírták volna mindezt, akkor nem vitatkoztak volna ezen három órát. 

 

Papp Péter PB elnök javasolta, hogy a határozati javaslat 1., 2. a) 2. b) pont marad, 2. c) ponttal, ahol 

rögzítik, hogy a tornaszoba hiányát milyen módon tudják megoldani. A 3. pontba annyi kerülne, hogy 

az óvoda szakmaiságát nem sértve, a képviselő-testület szeptember 1-től Oroszlány Város Óvodáinak 

lehetőséget biztosít a 16 órás óvodai szolgáltatás után piaci alapú gyermekmegőrzésre, ezen 

tevékenység  bevezetése előtt az óvoda tájékoztassa a szakbizottságot, és a képviselő-testületet. Itt ne 

kötelezzék le az óvodát, ha azt mondja, hogy szakmailag helytelen, akkor nem fogja bevezetni, ne 

határozzák meg a telephelyet, az időpontot.  

 

Székely Antal MOSB elnök elmondta, az a problémája, hogy ebben az esetben egy önkormányzati 

intézménynek lehetőséget adnak piaci alapú szolgáltatásra, ezzel nem ért egyet, nem önkormányzati 

rendszer dolga. Kérdése az volt, ha ezt így meg lehet oldani, akkor azok, akik ezt elvállalják, miért 

nem alakítanak egy Bt-t, miért nem bérlik ki az óvodának azt a részét, és a haszonnal azt csinálnak, 

amit akarnak. Tisztességtelennek tartja, hogy vagy nyílt vagy burkolt presszióval rávesznek óvodai 

dolgozókat arra, hogy az egész napos munkája után vállaljon egy ilyen jelleg tevékenységet.  

 

Kukucska Ferencné óvodavezető helyettes elmondta, az óvoda nem tud piaci tevékenységet 

folytatni, erre nincs jogosultsága. Úgy volt, hogy az önkormányzat fogja a finanszírozási részt vállalni. 

 

Papp Péter PB elnök lezárta a vitát, javasolta, hogy az 1., 2. a) 2. b) maradjon, kiegészítve a 2. c) 

módosító javaslattal, a 3., 4. a), 4. b) pontokat nem javasolja megszavazni. Elmondta, három szavazás 

lesz, először javasolja a 3., 4. a), 4. b) pontok törlését, utána a 2. pontot egészítsék ki 2. c) ponttal, és 

utána az egészet így fogadják el. Kérte, hogy aki egyetért azzal, hogy a határozati javaslat 3., 4. a), 4. 

b) töröljék, az szavazzon. 

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Pénzügyi Bizottság tagjait, 

szavazzanak a módosító javaslatról. 

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen, 1 nem 

szavazattal, és 2 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

158/2017. (VIII.29.) PB határozata 

módosító javaslatról 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolta, hogy az 

„Oroszlány Város Óvodáinak és az Oroszlányi Szociális Szolgálat Bölcsődéjének bővítési, fejlesztési 

lehetőségeire irányuló fenntartói döntések, továbbá a GE Water & Process Technologies Hungary Kft. 

gyermekfelügyeleti szolgáltatás biztosítására irányuló kérelmének elbírálása” című előterjesztés 

határozati javaslatának 3., 4.a), és 4.b) pontjait töröljék. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Papp Péter PB elnök javasolta, hogy egészüljön ki a 2. a), 2. b) egy 2.c) ponttal, a megszűnt 

tornaszoba  pótlására hol biztosítják az óvodásoknak erre az óvodai időszakra az elhelyezést.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a Pénzügyi Bizottság tagjait, 

szavazzanak a módosító javaslatról. 

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

159/2017. (VIII.29.) PB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolta, hogy az 

„Oroszlány Város Óvodáinak és az Oroszlányi Szociális Szolgálat Bölcsődéjének bővítési, fejlesztési 

lehetőségeire irányuló fenntartói döntések, továbbá a GE Water & Process Technologies Hungary Kft. 

gyermekfelügyeleti szolgáltatás biztosítására irányuló kérelmének elbírálása” című előterjesztés 

határozati javaslata egészüljön ki egy 2. c) ponttal, melyben kerüljön megfogalmazásra, hogy a 

megszűnt tornaszoba pótlására hol biztosítják az óvodásoknak erre az óvodai időszakra az elhelyezést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Papp Péter PB elnök kérte a Pénzügyi Bizottság tagjait, hogy aki a módosító javaslatokkal 

kiegészített, illetve törölve a javaslatokat, egybefoglalva egyetért a megváltoztatott határozati 

javaslattal, az szavazzon. 

 

A bizottság az előterjesztés módosított határozati javaslatát nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag 

részvételével, 6 igen, 1 nem szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

160/2017. (VIII.29.) PB határozata 

az „Oroszlány Város Óvodáinak és az Oroszlányi Szociális Szolgálat Bölcsődéjének bővítési, 

fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói döntések, továbbá a GE Water & Process 

Technologies Hungary Kft. gyermekfelügyeleti szolgáltatás biztosítására irányuló kérelmének 

elbírálása”című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Óvodáinak és az Oroszlányi Szociális Szolgálat 

Bölcsődéjének bővítési, fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói döntések, továbbá a GE Water & 

Process Technologies Hungary Kft. gyermekfelügyeleti szolgáltatás biztosítására irányuló kérelmének 

elbírálása” című előterjesztés módosított határozati javaslatát. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 



16 

 

Dr. Mátics István elnök kérte az Egészségügyi és Szociális Bizottság tagjait, hogy aki a módosító 

javaslattal, amit a 2. c) pontban jelöltek, egyetért, az szavazzon. 

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága  

157/2017. (VIII.29.) ESZB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

javasolta, hogy az „Oroszlány Város Óvodáinak és az Oroszlányi Szociális Szolgálat Bölcsődéjének 

bővítési, fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói döntések, továbbá a GE Water & Process 

Technologies Hungary Kft. gyermekfelügyeleti szolgáltatás biztosítására irányuló kérelmének 

elbírálása” című előterjesztés határozati javaslata egészüljön ki egy 2.c) ponttal, melyben kerüljön 

megfogalmazásra, hogy a megszűnt tornaszoba pótlására hol biztosítják az óvodásoknak erre az 

óvodai időszakra az elhelyezést. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Dr. Mátics István elnök kérte az Egészségügyi és Szociális Bizottság tagjait, aki egyetért azzal, hogy 

a 3., 4. a) 4. b) pontokat töröljék, az szavazzon. 

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen 

szavazattal, 1 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága  

158/2017. (VIII.29.) ESZB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

javasolta, hogy az „Oroszlány Város Óvodáinak és az Oroszlányi Szociális Szolgálat Bölcsődéjének 

bővítési, fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói döntések, továbbá a GE Water & Process 

Technologies Hungary Kft. gyermekfelügyeleti szolgáltatás biztosítására irányuló kérelmének 

elbírálása” című előterjesztés határozati javaslatának 3., 4.a), és 4.b) pontjait töröljék. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Dr. Mátics István elnök kérte az Egészségügyi és Szociális Bizottság tagjait, hogy a módosításokkal 

kiegészített határozati javaslattal egyetért, az szavazzon. 

 

A bizottság az előterjesztés módosított határozati javaslatát nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag 

részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága  

159/2017. (VIII.29.) ESZB határozata 

az „Oroszlány Város Óvodáinak és az Oroszlányi Szociális Szolgálat Bölcsődéjének 

bővítési, fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói döntések, továbbá a GE Water & 

Process Technologies Hungary Kft. gyermekfelügyeleti szolgáltatás biztosítására 

irányuló kérelmének elbírálása” című előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő testületnek az „Oroszlány Város Óvodáinak és az Oroszlányi 

Szociális Szolgálat Bölcsődéjének bővítési, fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói döntések, 

továbbá a GE Water & Process Technologies Hungary Kft. gyermekfelügyeleti szolgáltatás 

biztosítására irányuló kérelmének elbírálása” című előterjesztés módosított határozati javaslatát. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Székely Antal MOSB elnök kérte a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság tagjait, hogy a 2. c) pont, 

elvont tornaszoba következményeként a gyermekek mozgását hogyan lehet biztosítani, ez egy tanévre 

szól, és valamilyen módon ez pótolva lesz, ezen túl a 3., 4. a) 4. b) kikerülne a határozati javaslatból, 

aki ezzel egyetért, az szavazzon. 

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

56/2017. (VIII.29.) MOSB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

javasolta, hogy az „Oroszlány Város Óvodáinak és az Oroszlányi Szociális Szolgálat Bölcsődéjének 

bővítési, fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói döntések, továbbá a GE Water & Process 

Technologies Hungary Kft. gyermekfelügyeleti szolgáltatás biztosítására irányuló kérelmének 

elbírálása” című előterjesztés határozati javaslata egészüljön ki egy 2.c) ponttal, melyben kerüljön 

megfogalmazásra, hogy a megszűnt tornaszoba pótlására hol biztosítják az óvodásoknak erre az 

óvodai időszakra az elhelyezést, valamint az előterjesztés határozati javaslatának 3., 4.a), és 4.b) 

pontjait töröljék 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Székely Antal MOSB elnök kérte a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság tagjait, hogy aki a 

módosított határozati javaslattal egyetért, az szavazzon.  

 

A bizottság az előterjesztés módosított határozati javaslatát nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag 

részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

57/2017. (VIII.29.) MOSB határozata 

az „Oroszlány Város Óvodáinak és az Oroszlányi Szociális Szolgálat Bölcsődéjének bővítési, 

fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói döntések, továbbá a GE Water & Process 

Technologies Hungary Kft. gyermekfelügyeleti szolgáltatás biztosítására irányuló kérelmének 

elbírálása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Óvodáinak és az Oroszlányi 

Szociális Szolgálat Bölcsődéjének bővítési, fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói döntések, 

továbbá a GE Water & Process Technologies Hungary Kft. gyermekfelügyeleti szolgáltatás 

biztosítására irányuló kérelmének elbírálása” című előterjesztés módosított határozati javaslatát. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 
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Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy Papp Péter elnök úr jegyző asszonyt kérte meg, hogy a 

testületi ülésre a 2. c) pontot töltse meg tartalommal, hogy hol lesz a tornaszoba. Javasolta, hogy a 2. 

c-be ne a volt Arany általános iskola két önálló szakosztály által hivatásszerűen használt tornatermét 

jelöljék ki célterületként. Javasolta, hogy maximum 10 M Ft értékig egy 150 m
2
-es tornaszobát 

építsenek a Malomsori óvoda épülete mellé. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, hogy aki 

Gyuga Mihály bizottsági tag módosító javaslatával egyetért, az szavazzon.  

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 2 igen, 3 nem 

szavazattal, 2 tartózkodással elutasította, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

193/2017. (VIII.29.) VFKB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága nem javasolja, hogy 10 M Ft értékig egy 150 m
2
-es tornaszobát építsenek a Malomsori 

óvoda épülete mellé. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, hogy aki 

a 3. 4. a), 4. b) határozati pontok törlésével egyetért, az szavazzon. 

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen 

szavazattal, 4 tartózkodással elutasította, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

194/2017. (VIII.29.) VFKB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága nem javasolta az „Oroszlány Város Óvodáinak és az Oroszlányi Szociális Szolgálat 

Bölcsődéjének bővítési, fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói döntések, továbbá a GE Water & 

Process Technologies Hungary Kft. gyermekfelügyeleti szolgáltatás biztosítására irányuló kérelmének 

elbírálása” című előterjesztés határozati javaslata 3. 4.a), 4.b) pontjainak törlését. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, hogy a 2. 

c) módosító javaslattal, mely szerint a tornaszoba helyett megfelelő alternatív mozgási lehetőséget 

biztosító terem meg lesz határozva, aki ezzel egyetért, az szavazzon. 

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

195/2017. (VIII.29.) VFKB határozata 

módosító javaslatról 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága javasolta, hogy az „Oroszlány Város Óvodáinak és az Oroszlányi Szociális Szolgálat 

Bölcsődéjének bővítési, fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói döntések, továbbá a GE Water & 

Process Technologies Hungary Kft. gyermekfelügyeleti szolgáltatás biztosítására irányuló kérelmének 

elbírálása” című előterjesztés határozati javaslata egészüljön ki egy 2. c) ponttal, melyben kerüljön 

megfogalmazásra, hogy a megszűnt tornaszoba pótlására hol biztosítják az óvodásoknak erre az 

óvodai időszakra az elhelyezést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, hogy aki 

a teljes egybefoglalt határozati pontokkal egyetért, az szavazzon. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen, 2 nem 

szavazattal, 2 tartózkodással elutasította, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

196/2017. (VIII.29.) VFKB határozata 

az „Oroszlány Város Óvodáinak és az Oroszlányi Szociális Szolgálat Bölcsődéjének 

bővítési, fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói döntések, továbbá a GE Water & 

Process Technologies Hungary Kft. gyermekfelügyeleti szolgáltatás biztosítására 

irányuló kérelmének elbírálása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága nem javasolta elfogadásra a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Óvodáinak és az 

Oroszlányi Szociális Szolgálat Bölcsődéjének bővítési, fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói 

döntések, továbbá a GE Water & Process Technologies Hungary Kft. gyermekfelügyeleti szolgáltatás 

biztosítására irányuló kérelmének elbírálása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy az Együttes Bizottsági ülés javasolja a VFKB tagjainak, hogy 

következő ülésén tárgyalja Oroszlány Város Óvodáinak fejlesztési lehetőségeit, illetve határozza meg 

azokat a fejlesztési alternatívákat, amelyeket pénzügyileg kidolgoztak a hivatal munkatársaival. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök elmondta, hogy egy dologért nem ért egyet Papp Péter elnök úrral, mert 

úgy látja, hogy a PB állást foglalt abban, hogy milyen megoldást lát, a VFKB ezt a feladatot máshogy 

látja. Nem látja értelmét, hogy ezt újra tárgyalják. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, arról beszélgettek ma, hogy szeretnének megoldást találni a 

következő nevelési évre, a fejlesztéseket tekintve el kel kezdeni már most a tervezői tevékenységeket, 

hogy szeptemberre legyen konkrét megoldás, ehhez pedig meg kéne adni az irányvonalakat. Most a 

lényeges gyors beavatkozásról születne döntést, viszont a következő testületi üléseken a fejlesztés 

következő lépéseiről. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy jelen szavazás után az Sólyom Jöran véleménye, hogy ezt a 

feladatot inkább a PB vállalja magára. 

 

Pályázat benyújtása a TOP-5.3.1 -  A helyi identitás és kohézió erősítése című pályázati kiírásra 

 

Papp Péter PB elnök ismertette a helyben kiosztott előterjesztést. 

 

Imrő János pályázati referens elmondta, próbálta úgy összeállítani az előterjesztést, hogy minden 

olyan pont kitűnjön belőle, amit a pályázati útmutató szeretne, a megyéről kérték Oroszlányt, hogy 
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pályázzon. A pályázat lényege, hogy az alulról jövő kezdeményezéseket próbálja felkarolni. A 

pályázat keretében 10 % eszközbeszerzésre lehet pályázni. A projektnek van egy foglalkoztatási része, 

ami a Polgármesteri Hivatalnál jelentkezik, egy civil referens foglalkoztatása, ehhez most 100 % 

támogatást kaphat az önkormányzat. A fenntartási időszak három év. Szeptember 13-ig kell beadni a 

pályázatot, utólagos beszámolási kötelezettség is van. 

 

Papp Péter PB elnök kérdése az volt, hogy ki fogja ezt végrehajtani. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, az önkormányzat. 

 

Imrő János pályázati referens elmondta, az egy főnek a foglalkoztatása erre vonatkozik. 

 

Székely Antal MOSB elnök elmondta, a pályázatban van egy olyan kitétel, mely szerint 8 hónapja 

van a hivatalnak arra, hogy megtöltse tartalommal a pályázatot. A határidőn belül meg kell pályázni az 

összeget. Javasolta, hogy a határozati javaslat utolsó pontja változzon meg, ami nem azt jelenti, hogy a 

polgármester utólag beszámol a testületnek a tartalomról, hanem a pályázat tartalmáról a képviselő-

testület dönt. 8 hónap van arra, hogy a részletes szakmai programot leadják. Pályázzák meg, és ha 

kapnak egy döntést, onnan számolva van 8 hónap. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, a 4. ponttal nem ért egyet. Vagy először csináljanak egy 

szakmai anyagot, utána döntsenek, vagy döntsenek, és utána közösen szavazzanak meg egy szakmai 

anyagot. A civil referenssel kapcsolatban bővebb tájékoztatást kért, hogy kinek az alkalmazottja lesz, 

milyen feladatai lesznek, ki lesz az. A média szolgáltatás költségét magasnak tartja. Az egyéb 

programszervezésről, az eszközbeszerzésről is tájékoztatást kért. 

 

Dr. Mátics István ESZB elnök elmondta, korábban a Nyíres dűlői telep programnál annak a szociális 

hátteréről olvasott utána, erre emlékezteti a pályázati kiírásnak a szerkezete is, amire a telep programot 

alapozták, véleménye szerint ez egy új telep program.  

 

Torma Lajos bizottsági tag kérdése az volt, hogy van-e arra lehetőség, hogy ezt egy szakbizottság 

koordinálja, és kezelje a pályázatot. 

 

Imrő János pályázati referens elmondta, a pályázat kiírásban vannak %-os korlátok, elvárások, 

lehetőségek. Megpróbálták a jelen pillanatban már látható, és helyi stratégiákból is kivehető pontokat 

beletenni. A költségek pontosíthatóak. Közlekedés biztonsági programok is kidolgozandók, a 

bűnmegelőzésnek is van koncepciója, a civil referenssel kapcsolatban olyan közösségfejlesztőt kell 

alkalmazni, aki szakmai vezetője a projektnek, és gerjeszti azokat a folyamatokat, amit a pályázat 

elvárhat. A képzési költségeknél a képviselő-testületnek is lehet képzést adni. A 

médiaszolgáltatásoknál az anyagban kifejtésre került, vannak olyan tevékenységek, elvárások, hogy a 

média helyi igényekhez igazítása a cél, minél nyilvánosabban mindenkihez eljuttató módon kell ezeket 

bemutatni.  

 

Papp Péter PB elnök kérdése az volt, hogy a 43 M Ft elköltésére felvesznek egy hozzá nem értőt, és 

utána beiskolázzák?  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, hogy lehet egy 43 M Ft-os projektnek csak a bér része 

15 M Ft.  

 

Székely Antal MOSB elnök elmondta, Budán az egyik református egyházközösségben építenek egy 

közösségi házat. Ezt a kormány nemzet stratégiailag kiemelt beruházássá emelte. Eddig úgy tudta, 

hogy, ahol hitélet folyik, nem nemzetgazdaságilag kiemelt dolog. Ahhoz képest ez a pályázat jó, ha 

beadják, és azt mondják, hogy kapnak 43 M Ft-ot, amit Imrő János leírt, azt kihúzhatják, mert 8 

hónapjuk van arra, hogy megtöltsék tartalommal.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy ezek európai uniós pénzek, és ők mondják meg, mire 
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költhetik. 

 

Székely Antal MOSB elnök elmondta, a kormány mondja meg, hogy a fejlesztési pénzekből mit 

pályáznak meg. 

 

Orbán Ferenc bizottsági tag kérdése az volt, milyen végzettség szükséges a civil referensi álláshoz. 

 

Imrő János pályázati referens elmondta, konkrétan nincs meghatározva, lehet, hogy van olyan 

személy, aki végzettség nélkül is alkalmas lehet ennek a pályázatnak a lebonyolítására. 

 

Orbán Ferenc bizottsági tag kérdése az volt, milyen kiírású ez a pályázat. 

 

Imrő János pályázati referens elmondta, uniós. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy Székely Antal módosító javaslata alapján a 4. pont úgy szólna, 

hogy a nyertes pályázat estén a végleges szakmai tartalomról a képviselő-testület dönt. 

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter PB elnök kérte a Pénzügyi 

Bizottság tagjait, szavazzanak a módosító javaslatról. 

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

161/2017. (VIII.29.) PB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolta, hogy a 

„Pályázat benyújtása a TOP-5.3.1 -  A helyi identitás és kohézió erősítése című pályázati kiírásra” 

című előterjesztés 4. pontja úgy módosuljon, hogy nyertes pályázat esetén a végleges szakmai 

tartalomról a Képviselő-testület dönt. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Papp Péter PB elnök kérte, hogy ezzel a módosítással kiegészítve, aki a határozati javaslat 1-4 

pontjával egyetért, az szavazzon. 

 

A bizottság a módosított határozati javaslat 1-4 pontját nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag 

részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

162/2017. (VIII.29.) PB határozata 

a „Pályázat benyújtása a TOP-5.3.1 -  A helyi identitás és kohézió erősítése című pályázati 

kiírásra” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Pályázat benyújtása a TOP-5.3.1 -  A helyi identitás és kohézió erősítése 

című pályázati kiírásra” című előterjesztés módosított határozati javaslat 1-4. pontját. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Dr. Mátics István ESZB elnök kérte az Egészségügyi és Szociális Bizottság tagjait, szavazzanak a 

módosító javaslatról. 
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A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága  

160/2017. (VIII.29.) ESZB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

javasolta, hogy a „Pályázat benyújtása a TOP-5.3.1 -  A helyi identitás és kohézió erősítése című 

pályázati kiírásra” című előterjesztés 4. pontja úgy módosuljon, hogy nyertes pályázat esetén a 

végleges szakmai tartalomról a Képviselő-testület dönt. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Dr. Mátics István ESZB elnök kérte az Egészségügyi és Szociális Bizottság tagjait, szavazzanak a 

módosított határozati javaslat 1-4. pontjairól.  

 

A bizottság a módosított határozati javaslat 1-4. pontját nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag 

részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága  

161/2017. (VIII.29.) ESZB határozata 

a „Pályázat benyújtása a TOP-5.3.1 -  A helyi identitás és kohézió erősítése című 

pályázati kiírásra” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a „Pályázat benyújtása a TOP-5.3.1 -  A helyi identitás 

és kohézió erősítése című pályázati kiírásra” című előterjesztés módosított határozati javaslat 1-4. 

pontját. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Székely Antal MOSB elnök kérte a MOSB tagjait, hogy aki elfogadja az előterjesztést a módosítással 

együtt, az szavazzon.  

 

A bizottság a módosító javaslatot és az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag 

részvételével, 6 igen szavazattal, elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

58/2017. (VIII.29.) MOSB határozata 

a „Pályázat benyújtása a TOP-5.3.1 -  A helyi identitás és kohézió erősítése című pályázati 

kiírásra” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadta a módosító javaslatot, mely szerint az előterjesztés 4. pontja úgy módosuljon, hogy nyertes 

pályázat esetén a végleges szakmai tartalomról a Képviselő-testület dönt, és elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Pályázat benyújtása a TOP-5.3.1 -  A helyi identitás és kohézió erősítése 

című pályázati kiírásra” című előterjesztés módosított határozati javaslatát. 

 



23 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, hogy aki 

a 4. pontban említett határozati javaslat módosítását elfogadja, igennel szavazzon. 

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

197/2017. (VIII.29.) VFKB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága javasolta, hogy a „Pályázat benyújtása a TOP-5.3.1 -  A helyi identitás és kohézió erősítése 

című pályázati kiírásra” című előterjesztés 4. pontja úgy módosuljon, hogy nyertes pályázat esetén a 

végleges szakmai tartalomról a Képviselő-testület dönt. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, hogy aki 

az egységes határozati pontokat elfogadja, az szavazzon. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

198/2017. (VIII.29.) VFKB határozata 

a „Pályázat benyújtása a TOP-5.3.1 -  A helyi identitás és kohézió erősítése című 

pályázati kiírásra” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a „Pályázat benyújtása a TOP-5.3.1 -  A helyi 

identitás és kohézió erősítése című pályázati kiírásra” című előterjesztés módosított határozati 

javaslatát. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Oroszlányi Városi Súlyemelő és Erőemelő Egyesület használatában lévő létesítmény felújításához 

kapcsolódó tulajdonosi nyilatkozat kiadása 

 

Dr. File Beáta jegyző ismertette az előterjesztést. Elmondta, hogy tulajdonosi hozzájáruló 

nyilatkozatot kérnek a felújítás esetében. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, hogy azért kapta meg a támogatást a súlyemelő egyesület, 

mert a súlyemelő szövetségen belül regionális központokat hoztak létre, Oroszlány lett az egyik, ezért 

jutott a 2 M Ft támogatás. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök elmondta, egy régi adósságot kell törleszteni. A tavalyi költségvetés egy 

fontos eleme volt az említett objektum felújítása, ez tavaly arra hivatkozással, hogy a költségvetés nem 

teszi lehetővé, ez nem került megvalósításra. A frakció szintjén történt egyeztetés révén kérte 

polgármester urat, hogy ha már annak ellenére, hogy ez az ígéretük költségvetési formában is 

megfogalmazódott, és nem hajtódott végre, és ezzel szemben komoly elkötelezettségük nem volt a 

küzdősportok irányába, annak ellenére ebben az évben sikerült ezt a sportág csoportot kimagaslóan 
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támogatniuk. Ezért kérte polgármester urat, hogy vizsgálják felül azt a tavalyi elkötelezettségüket, 

amelynek eredményeképpen meg kéne valósítani ebben az évben a súlyemelő sportág tavaly beígért 

fejlesztését. Erre a frakcióban egységes támogatás volt. Polgármester úr nem ígérte meg, de elmondta, 

úgy látja, hogy erre lesz lehetőség. 

 

Papp Péter PB elnök kiegészítésként elmondta, hogy Oroszlány város 5 évvel ezelőtti 

költségvetésének is jelentős tétele volt a súlyemelő terem felújítása. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, egyetért a baloldali frakcióval, de neki polgármester úr 

megígérte, hogy a súlyemelő terem az idén felújításra kerül. 

 

Papp Péter PB elnök módosító javaslata az volt, hogy céltartalék terhére bruttó 23 M Ft értékben az 

oroszlányi súlyemelő terem 2017. évben kerüljön felújításra a 2016. évi műszaki tervek alapján.  

Kérte a Pénzügyi Bizottság tagjait, hogy aki a határozati javaslat kiegészítésével, illetve ezzel 

kiegészítve az eredeti határozati javaslatokkal egyetért, szavazzon.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

163/2017. (VIII.29.) PB határozata 

az „Oroszlányi Városi Súlyemelő és Erőemelő Egyesület használatában lévő létesítmény 

felújításához kapcsolódó tulajdonosi nyilatkozat kiadása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlányi Városi Súlyemelő és Erőemelő Egyesület használatában lévő 

létesítmény felújításához kapcsolódó tulajdonosi nyilatkozat kiadása” című előterjesztést azzal a 

módosító javaslattal, hogy céltartalék terhére bruttó 23 M Ft értékben az oroszlányi súlyemelő terem 

2017. évben kerüljön felújításra a 2016. évi műszaki tervek alapján. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Dr. Mátics István ESZB elnök kérése az volt az ESZB tagjai felé, hogy aki az elhangzottakkal 

egyetért, szavazzon. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága  

162/2017. (VIII.29.) ESZB határozata 

az „Oroszlányi Városi Súlyemelő és Erőemelő Egyesület használatában lévő létesítmény 

felújításához kapcsolódó tulajdonosi nyilatkozat kiadása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek az „Oroszlányi Városi Súlyemelő és Erőemelő Egyesület 

használatában lévő létesítmény felújításához kapcsolódó tulajdonosi nyilatkozat kiadása” című 

előterjesztést azzal a módosító javaslattal, hogy céltartalék terhére bruttó 23 M Ft értékben az 

oroszlányi súlyemelő terem 2017. évben kerüljön felújításra a 2016. évi műszaki tervek alapján. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Székely Antal MOSB elnök kérte a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

59/2017. (VIII.29.) MOSB határozata 

az „Oroszlányi Városi Súlyemelő és Erőemelő Egyesület használatában lévő létesítmény 

felújításához kapcsolódó tulajdonosi nyilatkozat kiadása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek az „Oroszlányi Városi Súlyemelő és Erőemelő Egyesület 

használatában lévő létesítmény felújításához kapcsolódó tulajdonosi nyilatkozat kiadása” című 

előterjesztést azzal a módosító javaslattal, hogy céltartalék terhére bruttó 23 M Ft értékben az 

oroszlányi súlyemelő terem 2017. évben kerüljön felújításra a 2016. évi műszaki tervek alapján. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök javasolta, hogy a bizottság támogassa a 2016 évi műszaki tartalomnak 

megfelelően a fejlesztésnek a kiegészítését. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, szavazzanak. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

199/2017. (VIII.29.) VFKB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága támogatta a 2016. évi műszaki tartalomnak megfelelően a fejlesztésnek a kiegészítését. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztés módosított határozati javaslatáról. 

 

A bizottság az előterjesztés módosított határozati javaslatát nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag 

részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

200/2017. (VIII.29.) VFKB határozata 

az „Oroszlányi Városi Súlyemelő és Erőemelő Egyesület használatában lévő létesítmény 

felújításához kapcsolódó tulajdonosi nyilatkozat kiadása” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a módosított „Oroszlányi Városi Súlyemelő 

és Erőemelő Egyesület használatában lévő létesítmény felújításához kapcsolódó tulajdonosi 

nyilatkozat kiadása” című előterjesztés módosított határozati javaslatát. 
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Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Döntés a "Központi orvosi (felnőtt- és gyermekorvosi) ügyelet ellátása Oroszlány és térsége 

közigazgatási területén" tárgyú közbeszerzési eljárás anyagi fedezetéről 

 

Papp Péter PB elnök ismertette az előterjesztést, elmondta, annyi a problémás része, hogy áremelést 

kérnek a szolgáltatás további ellátására, amely áremelés Oroszlány város 2017. évi költségvetése  nem 

tartalmazza. A képviselő-testületnek döntenie kell, hogy elfogadja-e az orvosi ügyeletre érkezett 

pályázatot, ha igen, akkor biztosítja-e a megemelkedett pénzügyi hátteret. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, az előterjesztés elég nehéz döntést hoz, mert a közbeszerzési eljárás 

eredményeképp egy pályázó volt, aki olyan ajánlatot tett, ami meghaladta a tervezett értékhatárt. A 

nappali ügyeletben csak Oroszlány szeretne részt venni, a hétvégi és az éjjeli ügyeletben a többi 

település is vállalta a részvételt. 4,1 M Ft havonta a díj. Dr. Molnár Miléna elküldte a települések 

önkormányzatainak, hogy kérik a nyilatkozatokat, hogy a megnövekedett költségeket be tudják-e 

vállalni. Kecskéd vállalja, Bokod szeptember közepén tart testületi ülést, ők nem tudtak erről 

nyilatkozni. Volt egy olyan kérdés, hogy amíg a községek válaszadása nem történik meg, akkor 1 

hónapra tudnák-e módosítani a lejáró szerződést, a szolgáltató azt mondta, nem. 

 

Dr. Mátics István ESZB elnök elmondta, nem működhet a háziorvosi szolgálat, ha nem 

gondoskodnak Bokodon róla. Vagy létre kell hozniuk egy saját központi ügyeleti szolgálatot, vagy 

visszavonhatja a háziorvosi működési engedélyüket az ÁNTSZ. Nem szabad ezt elfogadni a 

településektől, ők is hívjanak össze rendkívüli testületi ülést.  

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, egyetért ezzel, a települések is hívjanak össze rendkívüli 

testületi ülést. 

 

Dr. Mátics István ESZB elnök elmondta, hogy a nappali ügyelet megfelel egy háziorvosi ellátásnak.  

A közbeszerzési ülésen próbálták az igazgató urat olyan ígéretre rábírni, hogy ebből az emelésből a 

személyzetet honorálja, erre azt mondta, azon lesz. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag hozzátette, egy indulóval sikerült 20 M Ft-tal felnyomni az árakat. 

Véleménye szerint, ha már közbeszerzéshez ragaszkodnak, akkor több esetben volt meghívásos 

közbeszerzés, nem tudja, ebben az esetben miért nem lehetett alkalmazni, ő ebben az esetben 

érvénytelenítette volna a közbeszerzést. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, meghívásos volt a közbeszerzési eljárás. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, a lényeg az, hogy az árak is felmennek versenytárs nélkül. Így 

ezt nem tudja támogatni. 

 

Székely Antal MOSB elnök elmondta, hogy az a probléma, hogy feltételeket nem támaszthatnak, el 

fog jönni az az idő, hogy megoldani sem fogják tudni ezt a problémát, mert más régiókban már 8-9 E 

Ft az órabér az ügyeletben. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök elmondta, annak idején elindult egy olyan folyamat Oroszlányban, hogy 

a helyi orvosokkal hozzák össze az ügyeletet, de az orvosok nem akarták.  

 

Papp Péter PB elnök kérte a Pénzügyi Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 
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164/2017. (VIII.29.) PB határozata 

a „Döntés a "Központi orvosi (felnőtt- és gyermekorvosi) ügyelet ellátása Oroszlány és térsége 

közigazgatási területén" tárgyú közbeszerzési eljárás anyagi fedezetéről” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Döntés a "Központi orvosi (felnőtt- és gyermekorvosi) ügyelet ellátása 

Oroszlány és térsége közigazgatási területén" tárgyú közbeszerzési eljárás anyagi fedezetéről” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Dr. Mátics István ESZB elnök kérte az Egészségügyi és Szociális Bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága  

163/2017. (VIII.29.) ESZB határozata 

a „Döntés a "Központi orvosi (felnőtt- és gyermekorvosi) ügyelet ellátása Oroszlány és 

térsége közigazgatási területén" tárgyú közbeszerzési eljárás anyagi fedezetéről” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a „Döntés a "Központi orvosi (felnőtt- és 

gyermekorvosi) ügyelet ellátása Oroszlány és térsége közigazgatási területén" tárgyú közbeszerzési 

eljárás anyagi fedezetéről” című előterjesztést. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Székely Antal MOSB elnök kérte a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen, 1 nem 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

60/2017. (VIII.29.) MOSB határozata 

a „Döntés a "Központi orvosi (felnőtt- és gyermekorvosi) ügyelet ellátása Oroszlány és térsége 

közigazgatási területén" tárgyú közbeszerzési eljárás anyagi fedezetéről” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a „Döntés a "Központi orvosi (felnőtt- és 

gyermekorvosi) ügyelet ellátása Oroszlány és térsége közigazgatási területén" tárgyú közbeszerzési 

eljárás anyagi fedezetéről” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

201/2017. (VIII.29.) VFKB határozata 

a „Döntés a "Központi orvosi (felnőtt- és gyermekorvosi) ügyelet ellátása Oroszlány és 

térsége közigazgatási területén" tárgyú közbeszerzési eljárás anyagi fedezetéről” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a „Döntés a "Központi orvosi (felnőtt- és 

gyermekorvosi) ügyelet ellátása Oroszlány és térsége közigazgatási területén" tárgyú közbeszerzési 

eljárás anyagi fedezetéről” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Papp Péter elnök az Együttes Bizottság ülését 18 óra 59 

perckor bezárta. 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 Papp Péter 

 PB elnök PB bizottsági tag 

 

 

 

 Sólyom Jöran 

 VFKB elnök VFKB bizottsági tag 

 

 

 

 Székely Antal 

 MOSB elnök MOSB bizottsági tag 

 

 

 

 Dr. Mátics István  

 ESZB elnök ESZB bizottsági tag 

 

 

 

 

Kapros Katalin 

jegyzőkönyvvezető 

 


